
Toelichting op voorstel VVD aan Cie Bestuur tot organiseren Technische briefing over Watershap AGV 
 
 
In de laatstgehouden vergadering van de Commissie Landelijk Gebied is een reactie gegeven op de 
vragen* omtrent het Waterschap AVG. 
Hieruit kwam naar voren dat veel zaken betrekking hadden op onderwerpen die in de Commissie 
Bestuur thuishoren. Ik verwijs hiervoor o.a. naar het houden van toezicht en financiën. 
Daarom zou ik bij de mededelingen in de Commissie Bestuur het voorstel willen doen om een 
briefing te organiseren voor de leden van de Commissie Bestuur waar nader op diverse onderwerpen 
wordt ingegaan. 
Zoals gezegd doel ik hierbij op  

• de financiële positie van en ontwikkeling hiervan bij het waterschap AVG.  
• De wijze waarop toezicht wordt gehouden door de Provincies Utrecht en Noord-Holland 
• Waar de aanzienlijke verhoging van belastingen in het werkgebied van het AVG uit 

voortvloeit 
• Wat de consequenties hiervan zijn voor de inwoners in het betreffende werkgebied  
• Ziet de provincie nog een rol voor zich weggelegd hierbij naast het houden van toezicht. 

Op basis van de te houden briefing kan commissie dan beoordelen of verdere aandacht/ acties 
ondernomen moeten worden. 
 
Met vriendelijke groet, 
Gaatze de Vries 
 
 
 
 
 
*Agendapunt 4 gedeputeerde Kocken: Vergadering Commissie Landelijk gebied 15-04-2024 Provincie 
Noord-Holland (stateninformatie.nl) 
 
Rondvraag VVD over het waterschap Amstel, Gooi en Vecht  
Bij agendapunt 13 B komt de problematiek bij het waterschap Amstel, Gooi en Vecht (AGV) aan de 
orde vanwege de goedkeuring herstelplan kasgeldlimiet.  
De informatie over de problematiek bij AGV halen we als fractie k op dit moment uit de media, 
vandaar deze vragen:  
1. Wat is de oorzaken en gevolgen van de problemen bij AGV?  
2. Is er een risico voor de veiligheid nu de financiering van de core-business van AGV namelijk 

sterke dijken, schoon water en recreatie op het water in "zwaar weer" zit door een achterstand 
bij de aanslagen?  

3. Welke mogelijkheden voor interbestuurlijk toezicht zijn er? En wat is er al gekozen door Utrecht 
en Noord-Holland?  

4. Wat is het tijdpad alvorens AGV weer in control is? Zowel financieel als qua taakuitoefening 
(sterke dijken, schoon water en waterrecreatie)?  

5. Zou de gedeputeerde willen toezeggen een technische briefing te organiseren voor de Cie LG 
over de problematiek bij AGV en het toezicht waarin in ieder geval de bovenstaande vragen aan 
bod komen, eventueel met aansluiting van de commissie Bestuur?  

 
Gerda Bakker 

https://noord-holland.stateninformatie.nl/vergadering/1162281
https://noord-holland.stateninformatie.nl/vergadering/1162281

